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ZAB.0022.30.2024 

 

Protokół nr 16/24 

z posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku 

w dniu 11 października 2024 r.  

 

Starosta Włocławski Pan Roman Gołębiewski o godzinie 1235 otworzył posiedzenie Zarządu 

Powiatu we Włocławku, powitał wszystkich zebranych. Starosta stwierdził, że w obradach 

Zarządu, uczestniczy 4 członków Zarządu (nieobecny pan Jan Ambrożewicz), co wobec 

ustawowego składu Zarządu Powiatu wynoszącego 5 osób stanowi wymagane quorum. Lista 

obecności członków Zarządu Powiatu oraz zaproszonych osób stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku, stwierdzenie quorum oraz 

przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie Protokołu nr 15/24 z dnia 30 września 2024 r.  

3. Przyjęcie treści Aneksu nr 1 do umowy z dnia 6 marca 2024 r. na opracowanie 

dokumentacji projektowej dla zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa obiektu 

mostowego w m. Zgłowiączka w ciągu drogi powiatowej nr 2919C Żydowo – 

Zgłowiączka – Wiktorowo”. 

4. Rozpatrzenie projektów 6 uchwał Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

przekazanie przez Powiat Włocławski jednostkom samorządu terytorialnego (Gm. 

Chodecz, Gm. Choceń, Gm. Baruchowo Gm. Lubanie, Gm. Fabianki, Gm. M. Kowal) 

zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących 

w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2024/2025. 

5. Przyjęcie treści „Raportu z realizacji „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 

Włocławskiego na lata 2021 – 2024 z perspektywą na lata 2025-2028” za lata 2022-

2023” i przedstawienie go Radzie Powiatu. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zaopiniowania projektu 

„Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Włocławek na lata 2024-2030”. 

7. Przyjęcie projektu porozumienia oraz jego zawarcie z Okręgową Radą Adwokacką 

oraz Okręgową Izbą Radców Prawnych w Toruniu w sprawie udzielania nieodpłatnej 

pomocy prawnej na obszarze powiatu włocławskiego. 

8. Przyjęcie treści porozumień z gminami w sprawie prowadzenia punktów nieodpłatnej 

pomocy prawnej, nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej 

w 2025 r.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany członka Komisji 

Przetargowej w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego pn. „Zakup zero 

– niskoemisyjnych autobusów wraz z elementem infrastruktury technicznej 

i wyposażenia do obsługi linii pozamiejskich na terenie Powiatu Włocławskiego 

z podziałem na 3 części. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyznaczenia jednostki 

organizacyjnej właściwej do przeprowadzenia postępowania i udzielenia zamówienia 

publicznego na kompleksową dostawę energii elektrycznej (wraz z usługą dystrybucji) 

dla potrzeb jednostek organizacyjnych Powiatu Włocławskiego i Powiatowego Urzędu 

Pracy we Włocławku oraz powierzenia czynności kierownika zamawiającego. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia cen biletów, 

opłat i uprawnień do bezpłatnych przejazdów w przewozie autobusami w publicznym 
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transporcie zbiorowym organizowanym przez Powiat Włocławski oraz w sprawie 

ustalenia Regulaminu przewozów w tym transporcie.  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Włocławskiego na rok 2024.  

13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2024-2040.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej przez Powiat Włocławski dla Gminy Izbica Kujawska w roku 2024.  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie 

zaciągnięcia przez Powiat Włocławski pożyczki w Kujawsko-Pomorskim Funduszu 

Rozwoju. 

16. Przyjęcie Sprawozdania Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie 

od dnia 17 września 2024 r. do dnia 10 października 2024 r. 

17. Sprawy różne. 

  - Wyrażenie zgody na rozszerzenie ogłoszenia o sprzedaży samochodu marki Toyota Camry 

18. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 2 

Zarząd Powiatu jednogłośnie, po zapoznaniu przyjął Protokół nr 15/24 z dnia 30 września 

2024 r.  

 

Ad. 3 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Tadeusz Wiśniewski – p.o. Dyrektora Powiatowego 

Zarządu Dróg w Jarantowicach. Poinformował członków Zarządu, że w trakcie realizacji 

zamówienia Wykonawca dokumentacji projektowej dla zadania inwestycyjnego pn.: 

„Przebudowa obiektu mostowego w miejscowości Zgłowiączka w ciągu drogi powiatowej 

nr 2919C  Żydowo – Zgłowiączka – Wiktorowo” wystąpił do Zamawiającego z wnioskiem 

o zmianę terminu realizacji zamówienia z uwagi na: konieczność wydzielenia części 

prywatnej działki (nr 7/2, obręb: Milżynek, gmina: Lubraniec), na której znajdują się 

elementy pasa drogowego oraz konieczność uregulowania stanu prawnego zajętości gruntów 

pokrytych wodami powierzchniowymi. Po otrzymaniu umowy z Wodami Polskimi zostanie 

złożony wniosek o wydanie pozwolenia wodnoprawnego. W związku z powyższym, 

zrealizowanie zamówienia w pierwotnie ustalonym terminie umownym do dnia 06.11.2024 r. 

stało się niewykonalne. Ustalono zatem zmianę terminu wykonania zamówienia do dnia 

20.12.2024 r. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął treść Aneksu nr 1 do umowy z dnia 6 marca 2024 r. na 

opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa 

obiektu mostowego w m. Zgłowiączka w ciągu drogi powiatowej nr 2919C Żydowo – 

Zgłowiączka – Wiktorowo”. 

 

Ad. 4 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Tadeusz Wiśniewski – p.o. Dyrektora Powiatowego 

Zarządu Dróg w Jarantowicach. Poinformował członków Zarządu, że w związku 

z wyrażonym zainteresowaniem samorządów gmin przejęciem zadań z zakresu zimowego 

utrzymania dróg powiatowych przedłożono 6 projektów uchwał Rady Powiatu. Zimowe 

utrzymanie dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 
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2024/2025 chcą realizować następujące samorządy: Gmina Baruchowo, Gmina Choceń, 

Gmina Chodecz, Gmina Fabianki, Gmina Miasto Kowal, Gmina Lubanie.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia 

zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Chodecz zadań związanych 

z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 

w sezonie zimowym 2024/2025. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia 

zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Choceń  zadań związanych 

z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 

w sezonie zimowym 2024/2025. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia 

zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Baruchowo zadań związanych 

z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 

w sezonie zimowym 2024/2025. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia 

zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Lubanie zadań związanych 

z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 

w sezonie zimowym 2024/2025. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia 

zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Fabianki zadań związanych 

z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 

w sezonie zimowym 2024/2025. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia 

zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Miasto Kowal zadań związanych 

z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 

w sezonie zimowym 2024/2025. 

 

Ad. 5 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Emilia Kordylewska – Naczelnik Wydziału Ochrony 

Środowiska. Poinformowała członków Zarządu, że konieczność sporządzenia Raportu 

z realizacji Programu Ochrony Środowiska przez organ wykonawczy powiatu wynika z art. 

18 ust. 2 ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 r. Prawo ochrony środowiska, gdyż zgodnie 

z powyższą ustawą z wykonania programów ochrony środowiska danego powiatu sporządza 

się raporty. Załączony do wniosku niniejszy raport miał na celu zebranie w jednym 

dokumencie danych, które będą stanowiły podstawę do oceny stanu realizacji celów 

wynikających z programu ochrony środowiska za lata 2021 - 2024 z perspektywą na lata 

2025-2028. Okres za jaki sporządzany jest raport z realizacji programu ochrony środowiska 

dla powiatu włocławskiego obejmuje lata 2022 - 2023. W raporcie przedstawiono realizację 

zadań, które wyznacza Program Ochrony Środowiska dla powiatu włocławskiego na lata 

2021 - 2024 z perspektywą do roku 2028, uchwalony uchwałą nr XXXVII/304/21 Rady 

Powiatu  we Włocławku z dnia 29 grudnia 2021 r., w sprawie uchwalenia „Programu 

Ochrony Środowiska dla Powiatu Włocławskiego na lata 2021 – 2024 z perspektywą na lata 

2025 – 2028 wraz z prognozą oddziaływania na środowisko”. W ramach realizacji Programu 
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Ochrony Środowiska dla Powiatu Włocławskiego w latach 2022 - 2023 podjęto się realizacji 

zadań wynikających z zapisów ww. programu. Wyznaczone zadania dotyczyły zagadnień 

takich jak: ochrona klimatu i jakości powietrza, ochrona przed hałasem, promieniowaniem 

elektromagnetycznym, gospodarowanie wodami, gospodarka wodno - ściekowa, zasoby 

geologiczne, gleby, gospodarka odpadami i zapobieganie powstawaniu odpadów, zasoby 

przyrodnicze, zagrożenia poważnymi awariami przemysłowymi. Z analizy realizacji owych 

zadań wynika, że większość działań jest zrealizowana lub w trakcie realizacji, a jej stopień 

uzależniony jest od dostępnych środków. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął „Raport z realizacji „Programu Ochrony Środowiska 

dla Powiatu Włocławskiego na lata 2021 – 2024 z perspektywą na lata 2025-2028” za lata 

2022-2023”. Jednocześnie Zarząd upoważnił Starostę do przekazania Raportu 

Przewodniczącemu Rady Powiatu we Włocławku.  

 

Ad. 6 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Emilia Kordylewska – Naczelnik Wydziału Ochrony 

Środowiska. Poinformowała członków Zarządu, że projekt gminnego programu ochrony 

środowiska zgodnie z art. 17 ust. 2 pkt 3 ustawy Prawo ochrony środowiska podlega 

zaopiniowaniu przez zarząd powiatu. Opracowany program powstał w celu przeprowadzenia 

analizy stanu poszczególnych komponentów środowiska przyrodniczego. Ponadto jest 

głównym dokumentem strategicznym na poziomie Gminy Włocławek wyznaczającym cele 

ochrony środowiska zgodnie z zasadą zrównoważonego rozwoju, określa kierunki działań 

niezbędne do poprawy jakości życia i stanu środowiska na terenie gminy Włocławek oraz 

przyczynia się do zapewniania jej zrównoważonego rozwoju. Program zawiera wizje rozwoju 

systemu zarządzania ochroną środowiska, rodzaj i harmonogram działań prośrodowiskowych 

oraz środki i mechanizmy niezbędne do osiągnięcia wyznaczonych celów. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 38/24 w sprawie zaopiniowania projektu 

„Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Włocławek na lata 2024-2030”. 

 

Ad. 7 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Roman Gołębiewski – Starosta Włocławski. 

Poinformował członków Zarządu, że art. 10 ust. 1 ustawy z dnia 5 sierpnia 2015 r. 

o nieodpłatnej pomocy prawnej, nieodpłatnym poradnictwie obywatelskim oraz edukacji 

prawnej zobowiązuje powiat do zawarcia z Okręgową Radą Adwokacką oraz Radą 

Okręgowej Izby Radców Prawnych w Toruniu właściwymi dla siedziby władz powiatu 

porozumienia w sprawie udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej na obszarze tego powiatu. 

W związku z powyższym został przygotowany projekt porozumienia. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt porozumienia oraz wyraził zgodę na jego 

zawarcie z Okręgową Radą Adwokacką oraz Okręgową Izbą Radców Prawnych w Toruniu 

w sprawie udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej na obszarze powiatu włocławskiego. 

 

Ad. 8 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Roman Gołębiewski – Starosta Włocławski. 

Poinformował członków Zarządu, że zgodnie z ustawą z dnia 5 sierpnia 2015 r. o nieodpłatnej 

pomocy prawnej, nieodpłatnym poradnictwie obywatelskim oraz edukacji prawnej, powiat 
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wraz z gminami na jego obszarze działania może zawierać porozumienia w sprawie 

planowanych dyżurów na terenie gminy oraz zasad współpracy w zakresie zapewnienia 

warunków lokalowych i urządzeń technicznych podmiotom udzielającym nieodpłatnej 

pomocy prawnej lub świadczącym nieodpłatne poradnictwo obywatelskie. Samorządy gmin: 

Izbica Kujawska, Miasta Kowal, Lubienia Kujawskiego, Brześcia Kujawskiego oraz 

Chodcza, zwróciły się o zawarcie stosownych porozumień. Punkty będą funkcjonować w tych 

samych miejscach, jak w 2024 roku. Punkt w Lubrańcu będzie dalej funkcjonował na 

podstawie umowy najmu z dnia 17 sierpnia 2017 roku w Poradni Psychologioczno-

Pedagogicznej. Szczegółowa lokalizacja przedstawia się następująco: 

1) punkt nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej w Kowalu, ul. 

Piwna 24, w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kowalu, z filią punktu w Lubieniu Kujawskim, 

ul. Wojska Polskiego 22, w siedzibie Centrum Kultury w Lubieniu Kujawskim; 

2) punkt nieodpłatnej pomocy prawnej w Brześciu Kujawskim, ul. Kolejowa 3, w siedzibie 

Brzeskiej Strefy Aktywności, z filią punktu w Chodczu, ul. Kaliska 2, 

w siedzibie Urzędu Miasta i Gminy w Chodczu; 

3) punkt nieodpłatnej pomocy prawnej w Lubrańcu, PI. Dr. Mariana Szulca 4 w siedzibie 

Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Lubrańcu, z filią punktu w Izbicy Kujawskiej, ul. 

Marszałka Piłsudskiego 32, w siedzibie Urzędu Miejskiego w Izbicy Kujawskiej. 
Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął treść porozumień z gminami w sprawie prowadzenia 

punktów nieodpłatnej pomocy prawnej, nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz 

edukacji prawnej w 2025 r.  

 

Ad. 9 

Wprowadzenia do tematu dokonał pani Justyna Kłobukowska – p.o. Naczelnika Wydziału 

Zamówień Publicznych. Poinformowała członków Zarządu, że Uchwałą  Nr 11/24 Zarządu 

Powiatu we Włocławku z dnia 12 czerwca 2024  r., zmienioną uchwałą nr 21/24 z dnia 

12 lipca 2024 r., została powołana Komisja Przetargowa na zadanie inwestycyjne pn. „Zakup 

zero- i niskoemisyjnych autobusów wraz z elementami infrastruktury technicznej 

i wyposażenia do obsługi linii pozamiejskich na terenie Powiatu Włocławskiego z podziałem 

na 3 części”, w składzie której jest osoba, która nie jest już pracownikiem Starostwa 

Powiatowego we Włocławku. W związku z powyższym został wyznaczony pracownik 

Wydziału Zamówień Publicznych Starostwa Powiatowego we Włocławku.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 39/24 zmieniającą uchwałę w sprawie 

wszczęcia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego.  

 

Ad. 10 

Wprowadzenia do tematu dokonał pani Justyna Kłobukowska – p.o. Naczelnika Wydziału 

Zamówień Publicznych. Poinformowała członków Zarządu, że Starostwo Powiatowe 

prowadzi wspólną obsługę w zakresie przygotowania i przeprowadzenia postępowań 

o udzielenie zamówień publicznych w takim zakresie przedmiotowym, w jakim ich realizacja 

tworzy zobowiązania powiatu pokrywane z wydatków bieżących, których wartość jest równa 

lub przekracza kwotę 130.000 złotych, dla wszystkich jednostek organizacyjnych 

z wyłączeniem Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku. Zasadnym jest objęcie 

postępowaniem, w tym przypadku również Powiatowy Urząd Pracy we Włocławku, na jego 

wniosek. Zgodnie z ustawą Prawo zamówień publicznych, Starostwo Powiatowe może 

przeprowadzić wspólne postępowanie dla wszystkich jednostek organizacyjnych. Dlatego też 
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będzie przeprowadzone postępowanie kompleksowe na dostawę energii elektrycznej wraz 

z dystrybucją.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 40/24 w sprawie wyznaczenia jednostki 

organizacyjnej właściwej do przeprowadzenia postępowania i udzielenia zamówienia 

publicznego na kompleksową dostawę energii elektrycznej (wraz z usługą dystrybucji) dla 

potrzeb jednostek organizacyjnych Powiatu Włocławskiego i Powiatowego Urzędu Pracy we 

Włocławku oraz powierzenia czynności kierownika zamawiającego.  

 

Ad. 11 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Roman Gołębiewski – Starosta Włocławski. 

Poinformował członków Zarządu, że Powiat Włocławski jest organizatorem publicznego 

transportu zbiorowego na terenie Powiatu Włocławskiego. W związku ze znacznym wzrostem 

między innymi cen paliw koniecznym stało się podjęcie decyzji o podwyżce cen biletów. 

W związku z tym został przygotowany projekt uchwały zmieniającej wcześniejszą uchwałę.  
Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

ustalenia cen biletów, opłat i uprawnień do bezpłatnych przejazdów w przewozie 

autobusami w publicznym transporcie zbiorowym organizowanym przez Powiat Włocławski 

oraz w sprawie ustalenia Regulaminu przewozów w tym transporcie.  

 

Ad. 12 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu. 

Poinformowała członków Zarządu, że w wyniku wpływu do Zarządu Powiatu decyzji 

Wojewody Kujawsko-Pomorskiego oraz wniosków dysponentów środków budżetowych: 

Dyrektora Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej „Zacisze" w Nasiegniewie, Dyrektora 

Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej „Zakątek" w Nasiegniewie, Dyrektora Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie, Dyrektora Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej „Ostoja",  

Dyrektora Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej „Przystań", Dyrektora Placówki 

Opiekuńczo-Wychowawczej „JAŚ", Dyrektora Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej 

„MAŁGOSIA", Dyrektora Zespołu Szkół w Kowalu, Dyrektora Zespołu Szkół w Lubrańcu, 

Dyrektora Zespołu Szkół w Izbicy Kujawskiej, Dyrektora Zespołu Szkół w Lubrańcu-

Marysinie, Dyrektora Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 

w Chodczu, Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Lubrańcu, Dyrektora 

Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Lubieniu Kujawskim, Dyrektora Powiatowego 

Zarządu Dróg we Włocławku z/s w Jarantowicach oraz Głównego Księgowego Starostwa 

Powiatowego we Włocławku zaszła konieczność wprowadzenia zmian w planie dochodów 

i wydatków. 

 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2024. 

 

Ad. 13 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu. 

Poinformowała członków Zarządu, że zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dokonuje 

się poprzez doprowadzenie do zgodności z uchwałą budżetową. Zmiany dotyczą Załącznika 
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nr 1 obejmującego dochody i wydatki bieżące, dochody i wydatki majątkowe, wynik budżetu, 

przeznaczenie nadwyżki, sposób sfinansowania deficytu, przychody i rozchody budżetu, 

kwotę długu oraz sposób sfinansowania spłaty długu oraz Załącznika nr 2 w związku ze 

zmianami w dotychczas realizowanych zadaniach.  

 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2024-2040. 

 

Ad. 14 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Roman Gołębiewski – Starosta Włocławski. 

Poinformował członków Zarządu, że Burmistrz Izbicy Kujawskiej pismem z dnia 

24.09.2024 r. w nawiązaniu do wcześniejszej korespondencji, zwrócił się z wnioskiem 

o udzielenie pomocy finansowej w kwocie 394.571,70 zł z przeznaczeniem na realizację 

zadania inwestycyjnego pn. „Budowa kolektora kanalizacji deszczowej przy ul. 

Augustowskiej w Izbicy Kujawskiej”. W wyniku przeprowadzonego postępowania 

o udzielenie zamówienia publicznego na wykonanie robót budowlanych w ramach 

przedmiotowego zadania, najkorzystniejszą ofertę złożyła firma Przedsiębiorstwo Usługowo 

– Handlowe MKD Sp. z o. o. Papowo Toruńskie na kwotę 773.670 zł, natomiast wartość 

inwestycji wraz z kosztem nadzoru inwestorskiego wynosi 789.143,40 zł. Kwota pomocy 

finansowej w wysokości 394.571,70 zł obejmuje 50 % wartości robót budowlanych oraz 

kosztu realizacji usługi w zakresie pełnienia obowiązków inspektora  nadzoru inwestorskiego. 

Wykonanie kolektora umożliwi odpływ wód deszczowych z nawierzchni dróg 

zlokalizowanych w m. Izbica Kujawska, w tym również z drogi powiatowej nr 2814C 

Samszyce - Izbica Kujawska (ul. Narutowicza). Z uwagi na problemy zgłaszane przez 

mieszkańców związane z odpływem wód opadowych i roztopowych, których posesje 

przylegają do drogi nr 2814C, wybudowanie kolektora zapewni sprawne działanie kanalizacji 

deszczowej, a tym samym zapobiegnie zalewaniu przyległych posesji. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej przez Powiat Włocławski dla Gminy Izbica Kujawska w roku 2024.  

 

Ad. 15 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu. 

Poinformowała członków Zarządu, że w związku z koniecznością  zmiany umowy pożyczki 

nr 1/2024/KPFR zawartej w dniu 4 marca 2024 r. z Kujawsko – Pomorskim Funduszem 

Rozwoju w Toruniu spowodowanej potrzebą uregulowania zapisów dotyczących rachunków 

do obsługi pożyczki oraz faktem, iż w § 4 uchwały  Zarządu  Powiatu  nr  928/24 z dnia 

29  lutego 2024 r. jest umocowanie do zawarcia umowy dla wymienionych z imienia 

i nazwiska: Starosty Włocławskiego i Wicestarosty, wobec zmian w składzie osobowym 

zarządu powiatu, zachodzi potrzeba dostosowania przedmiotowej uchwały do obecnego stanu 

prawnego i  faktycznego.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 41/24 zmieniającą uchwałę w sprawie 

zaciągnięcia przez Powiat Włocławski pożyczki w Kujawsko-Pomorskim Funduszu 

Rozwoju. 
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Ad. 16 

Pan Roman Gołębiewski – Starosta Włocławski poinformował członków Zarządu, że zbliża 

się termin sesji i zostało przygotowane Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego 

działalności w okresie od dnia 17 września 2024 r. do dnia 10 października 2024 r. Starosta 

zapytał, czy do przedstawionego Sprawozdania są uwagi bądź pytania? Uwag i pytań nie 

było, zatem Starosta przystąpił do przeprowadzenia procedury głosowania.   

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego 

działalności w okresie od dnia 17 września 2024 r. do dnia 10 października 2024 r. 

Jednocześnie Zarząd upoważnił Starostę do przekazania Sprawozdania Przewodniczącemu 

Rady. Zarząd upoważnił także Starostę do przekazania Przewodniczącemu Rady 

Sprawozdania Starosty Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu w okresie od dnia 

11 października 2024 r. do dnia sesji. 

 

O godz. 13:05 posiedzenie Zarządu opuściła pani Anna Kozłowska zatem w dalszych 

obradach brało udział 3 członków Zarządu.  

 

Ad. 17 Sprawy różne 

 

Starosta poinformował członków Zarządu, że Wydział Zarządzania, Administracji 

i Bezpieczeństwa zwrócił się z prośbą o poszerzenie ogłoszenia o sprzedaży samochodu 

marki Toyota Camry będącego w użytkowaniu Starostwa Powiatowego we Włocławku 

i zapytał, czy jest aprobata członków Zarządu. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie wyraził zgodę na poszerzenie ogłoszenia na stronach 

internetowych z branży motoryzacyjnej.  

 

Ad. 18 

Pan Starosta, po wyczerpaniu porządku obrad, o godzinie 1310 dokonał zamknięcia 

posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku, dziękując wszystkim za przybycie.   

    

 

                                                         Podpisy Członków Zarządu Powiatu 

 

                                                         Roman Gołębiewski            .............................................. 

 

                                                         Karol Antoni Matusiak        ...………………………….. 

 

                                                         Jan Ambrożewicz                ....………………………….. 

 

                                                         Anna Sława Kozłowska       ……………………………. 

  

                                                         Aneta Kwarcińska               …………………………….. 

 

 

Protokół sporządziła:  

Elżbieta Insadowska 

 


